
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/11/2023 
 
Του:  Βασιλείου Γραμμένου, Βουλευτή Α' Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Πρόβλημα ασφαλούς οδικής πρόσβασης στα Στουρναραίικα 

Τρικάλων» 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων από τα Στουρναραίικα του Δήμου Πύλης Τρικάλων, 
πριν ένα μήνα ο ελληνικός στρατός μερίμνησε για την τοποθέτηση γέφυρας τύπου 
«Bailey», ανοίγματος 120 ποδών και φέρουσας ικανότητας τροχοφόρων οχημάτων έως 
10 τόνων, λίγο πριν τον οικισμό τους για την οδική εξυπηρέτηση των κατοίκων της 
περιοχής τους. Καταγγέλλουν οι ως άνω ότι τόσο οι αρμόδιες υπηρεσίες της περιοχής 
τους όσο και η Περιφέρεια Θεσσαλίας δε φρόντισαν να δημιουργήσουν τα έργα 
πρόσβασης στη γέφυρα, με αποτέλεσμα να παραμένει αχρησιμοποίητη, ενώ όλα τα 
τροχοφόρα οχήματα αναγκάζονται να κατεβαίνουν σε δρόμο που έγινε μέσα στο ποτάμι 
για να περάσουν απέναντι. Ζητούν οι ως άνω κάτοικοι να επιλυθεί άμεσα το πρόβλημα 
ασφαλούς οδικής πρόσβασης στην περιοχή τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να επιλυθεί άμεσα το πρόβλημα 
ασφαλούς οδικής πρόσβασης στα Στουρναραίικα του Δήμου Πύλης Τρικάλων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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